

SİRKÜLER 2021/6: 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu Kapsamında Ödenen Bazı İstihdam Desteklerinde Artış Yapıldı

TARİH :14.01.2021

13 Ocak 2021 tarihli Resmi Gazete'de yayımlanan 3423 sayılı Cumhurbaşkanı Kararı ile 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu Kapsamında çalışanlara ve işverenlere sağlanan bazı destek tutarlarında asgari ücret artış oranında (%21,56) artırım yapılmıştır. Buna göre;

- 1- 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu'nun Geçici 24. Maddesine göre ücretsiz izne ayrılan işçilere ve 15/3/2020 tarihinden sonra işten çıkarılmış olup, işsizlik ödeneğinden istifade edemeyen işçilere İşsizlik Fonundan her gün için ödenen 39,24 nakdi ücret desteği tutarı 2021 yılı Ocak ayından itibaren **47,70 TL** olarak ödenecektir.
- 2- 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu'nun Geçici 27. Maddesine göre İş veya Hizmet Sözleşmesi 01/01/2019-17/4/2020 Döneminde Sona Erenlerin Aynı İşverenler Tarafından Fiilen Çalıştırılmaları Halinde
 - Bu sigortalılar için işverenlere her ay bu işverenlerin Sosyal Güvenlik Kurumuna ödeyecekleri tüm primlerden mahsup edilmek suretiyle günlük 44,15 TL olarak ödenen destek tutarı 2021 yılı Ocak ayından itibaren **53,67 TL** olarak verilecektir.
 - Başvuruda bulunanlardan işveren tarafından işe alınıp ücretsiz izne ayrılanlar için ise günlük 39,24 TL olarak ödenen nakdi ücret desteği 2021 yılı Ocak ayından itibaren **47,70 TL** olarak verilecektir.
 - Ayrıca bu kapsamda olup başvurusunun kabul edilmediğini bildirenler için de maddede sayılan şartlar dahilinde hane başına günlük 34,34 TL olarak ödenen destek tutarı 2021 yılı Ocak ayından itibaren **41,74 TL** olarak verilecektir.
- 3- 4447 Sayılı İşsizlik Sigortası Kanunu'nun Geçici 28. Maddesine göre 2019/Ocak-2020/Nisan döneminde en az sigortalı bildirimi yapılan aydaki/dönemdeki sigortalı sayısına ilave olarak istihdam edilecek her bir sigortalı için;
 - Her ay bu işverenlerin Sosyal Güvenlik Kurumuna ödeyecekleri tüm primlerden mahsup edilmek suretiyle sağlanan 44,15 TL destek tutarı 2021 yılı Ocak ayından itibaren **53,67 TL** olarak uygulanacaktır,
 - İlave olarak işe alınacaklardan işveren tarafından ücretsiz izne ayrılacak olanlara ise günlük olarak verilen 39,24 TL destek tutarı 2021 yılı Ocak ayından itibaren **47,70 TL** olarak verilecektir.